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1. Mötets öppnande* 
Veronica Magnusson, förbundsordförande, hälsade förbundsstyrelsen välkommen, föredrog förslag till 
dagordning och förklarade mötet för öppnat. 
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
 
Att fastställa dagordning i enlighet med förslag. 
 
STRATEGISKA FRÅGOR 
 
2. Kommunikation och opinionsbildning* 
 - Press och kommunikation,  planerade insatser 
 - Medieanalys 
 
Hediye Güzel, presschef, föredrog planerade insatser inom press- och kommunikation, aktuell 
medieanalys, samt informerade inför Visions midvintermingel. 
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
 
Att godkänna rapporterna. 
   
3. Rekrytering 

- Aktuella medlemssiffror  
Eva Spjuth, marknadsansvarig, fördrog aktuella medlemssiffror.   
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
 
Att godkänna rapporten. 
Att Förbundet från och med nu kommunicerar att vi är 195 000 medlemmar. 
  
4. Privat sjukvårdsförsäkring 
Linda Olausson, ombudsman, redogjorde för bakgrund och förslag angående införande av privat 
sjukvårdsförsäkring.  
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
 
Att avslå förslaget om att erbjuda en frivillig sjukvårdsförsäkring. 
 
5. Förutsättningar för förtroendevalda 
 - Kansliets stöd 
 
Karin Ottosson, utvecklingschef, redogjorde för redaktionella ändringar av rapporten Kansliets stöd 
till förtroendevalda. Förbundsstyrelsen grupparbetade kring gemensamma utmaningar för ett 
handlingskraftigt och hållbart engagemang för förtroendevalda. 
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
 
Att godkänna rapporten. 
Att ge kansliet i uppdrag att genomföra nödvändiga åtgärder i enlighet med rapporten. 
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6. Förbundsmötesåret 
 - Rapport utvecklad organisation för inflytande och engagemang* 
 - Tematräffar* 
 - Rapport FM 2018 
 
Leif Hansson, stabschef, redogjorde för det pågående arbetet inom ramen för Utvecklad organisation 
för inflytande och engagemang. 
 
Leif Hansson redogjorde för förslag till det fortsatta arbetet med Tematräffar. 
 
Christian Örjestål, strategisk rådgivare, gav en statusrapport av arbetet gällande förbundsmötet 2018. 
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
 
Att godkänna rapporterna. 
 
7. Varumärkeskampanj 2018* 
Cecilia Hagängen, varumärkesansvarig, redogjorde för status och läge inom arbetet med Visions 
varumärkeskampanj 2018. 
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
 
Att godkänna rapporten. 
  
POLITISKA FRÅGOR 
 
8.  Avtalsrörelsen 
 - Fastigo 
 
Eva-Lotta Nilsson, förhandlingschef, och Jan Olov Olsson, ombudsman, redogjorde för hantering av 
förändrade skatteregler och dess konsekvenser för Visions avtal. 
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
 
Att godkänna rapporten samt ändringarna i Fastigos avtal. 
 
OPERATIVA FRÅGOR 
 
9. Solidaritetsfonden  
Mikael Ruukel, internationell sekreterare, gav en redogörelse för Solidaritetsfonden och dess 
verksamhetsår 2017. 
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
 
Att godkänna rapporten samt att arbetet under 2018 fortsätter att ske enligt de riktlinjer som 
 beslutades 2016. 
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10. Hållbarhetsrapport 
Sofie Jansson, produktionsledare tillika miljösamordnare, redogjorde för kommande insatser på grund 
av nya lagkrav inom årsredovisningslagen och kravet på så kallade hållbarhetsredovisning. 
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
 
Att godkänna rapporten. 
 
11. E-postlösning 
Kerstin Eriksson redogjorde för förslag till implementering av generell e-postlösning för Visions 
förtroendevalda 
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
 
Att godkänna att kansliet tillhandahåller e-postlösning till förtroendevalda och att IT-
 enheten får i uppdrag att upphandla och införa tjänsten, samt 
Att med hänvisning till beslut angående stöd till förtroendevalda (§5) även se över       
 det samlade digitala stödet. 
 
12. Kanslirapport 
Mona Tapper, kanslichef, föredrog aktuell kanslirapport. 
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
 
Att godkänna rapporten. 
 
13. Kursledare 
 
Matts Hansson föredrog förslag angående hantering av delegation gällande val av kursledare. 
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
 
Att lämna delegation till Visions presidium att utse kursledare i Vision 
 
14. Övriga frågor*    
- Aktuellt om pensioner 
Eva-Lotta Nilsson gav en muntlig rapport angående den situation som uppstått på grund av ett 
gammalt tjänstepensionssystem som medför viss försämring av pensionen för tidigare 
kommunanställda.  
 
 
 
Justeras 
 
 
 
_____________________  _____________________ 
Christian Örjestål  Veronica Magnusson 
Sekreterare   Förbundsordförande 
    
 
                    * Muntlig dragning 


